

Title (en)
Sealing device for a door

Title (de)
Dichtungsanordnung für eine Tür

Title (fr)
Dispositif d'étanchéité pour une porte

Publication
EP 1748141 A2 20070131 (DE)

Application
EP 06005486 A 20060317

Priority
DE 202005011983 U 20050730

Abstract (en)
the sealing arrangement has a floor seal (10) which when the door (20) is closed bears with at least one sealing face (10a) against an area of the seal (11) which is fitted in the rebate area (12) of the door frame rail (13). the seal fitted in the rebate area of the door frame is attached to a plate (17) which is made of metal and fixed on the frame rail in the rebate area. The plate forms a stop face for a trigger (18) which protrudes to actuate the drop-down floor seal.

Abstract (de)
Dichtung (11) zur Anbringung an einer Türzarge für eine Dichtungsanordnung einer Tür aus der Dichtung (11) und zumindest einer Bodendichtung (10) mit einem selbsttätig beim Schließen der Tür absenkbaaren Dichtungsprofil, wobei die Dichtung (11) ein Träger (17) und ein Dichtungsprofil (11b) umfasst, wobei das Dichtungsprofil (11b) an dem Träger (17) angebracht ist und an dem Träger (17) eine Anschlagfläche für einen Auslöser (18) der Bodendichtung (10) vorgesehen ist.

IPC 8 full level
E06B 7/16 (2006.01); **E06B 7/20** (2006.01)

CPC (source: EP)
E06B 7/16 (2013.01); **E06B 7/20** (2013.01)

Citation (applicant)
• DE 3133954 A1 19830310 - HAHN GMBH & CO KG DR [DE]
• EP 1179653 A2 20020213 - NIEMANN HANS DIETER [DE]
• DE 10212231 A1 20031002 - KBE PROFILSYSTEME GMBH [DE]

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)
AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)
DE 202005011983 U1 20051013; EP 1748141 A2 20070131; EP 1748141 A3 20090506

DOCDB simple family (application)
DE 202005011983 U 20050730; EP 06005486 A 20060317